
 Protokół Nr LXXII/2022 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 24 listopada 2022 roku 
 

 

Sesja odbyła się w dniu 24 listopada 2022 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej nr 9  Urzędu 

Miasta Ostrołęki, Pl. Gen. Józefa Bema 1. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2022 r. podjęto następujące uchwały: 

 
Uchwała nr 646/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami,  o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2023 rok”, 

 

Uchwała nr 647/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku  

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

 

Uchwała nr 648/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku  

w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych na terenie Miasta Ostrołęki i 

ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

 

Uchwała nr 649/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie zmian w miejscowym ogólnym planie zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ostrołęki w zakresie jednostek strukturalnych: B1 I, B1 II, i B3 II (część północna) – rejon 

„Wojciechowice”, 

 

Uchwała nr 650/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

rejonu „Osiedle Wojciechowice” w Ostrołęce. 

 

Uchwała nr 651/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku w sprawie nadania 

statutu Zespołowi Przedszkolnemu nr 1 w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 652/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku w sprawie nadania 

statutu Zespołowi Przedszkolnemu nr 2 w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 653/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r., 

 

Uchwała nr 654/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku  

w sprawie włączenia zespołu do spraw asysty rodzinnej funkcjonującego przy Zespole Placówek 

Wsparcia Dziennego w Ostrołęce w struktury Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 655/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

na 2022 rok, 



 

Uchwała nr 656/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Ostrołęki, 

 

Uchwała nr 657/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada  2022 roku w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 - 2042, 

 

Uchwała nr 658/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2022 rok, 

 

Uchwała nr 659/LXXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 24 listopada 2022 roku w sprawie 

zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Ostrołęki. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył LXXII sesję Rady Miasta. Przywitał 

Prezydenta Łukasza Kulika, Wiceprezydent Annę Gocłowską, Panią Sekretarz Anetę Gutowską – 

Grucelską, Pana mecenasa Jacka Bednarza i dyrektorów: Panią Ewę Tomaszewską  
i Pana Tadeusza Wiśniewskiego, Radnych Miasta oraz wszystkich mieszkańców, którzy oglądają 
sesję Rady Miasta. Sprawdził listę obecności. Stwierdził, że na dzisiejszej sesji obecnych jest   

21 radnych wobec tego można podejmować uchwały.  

 

2. Wybór Sekretarza obrad.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby obowiązki sekretarza obrad 

na dzisiejszej sesji pełnił Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk, który będzie czuwał nad 

prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór na sekretarza 

obrad Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy są uwagi do porządku obrad sesji. 

Uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że od Prezydenta Miasta 

wpłynął wniosek o wycofanie z legislacji projektu uchwały z punktu 14, to jest projektu uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu do Obsługi Jednostek 

Organizacyjnych Miasta Ostrołęki oraz nadania statutu. Poinformował również, że od Prezydenta 

Miasta wpłynął projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok z prośbą  
o wprowadzenie do porządku dzisiejszych obrad. Zaproponował wprowadzenie tego projektu  

do porządku obrad, jako punkt 14.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu 14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej  

dla samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 



Wniosek uzyskał akceptację, punkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego na 2022 rok, został wprowadzony do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że od Grupy Radnych wpłynął 
projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta 

Ostrołęki z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji. Zaproponował wprowadzenie 

tego projektu do porządku obrad, jako punkt 17A. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu 17A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta 

Ostrołęki w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Ostrołęki. 

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, punkt 17A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki  

w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Ostrołęki, został wprowadzony do porządku 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja w punktach  

16 i 17 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie. Przypomniał równie, że do tych projektów 

wpłynęły autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek, aby dyskusja 

w punktach 16 i 17 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie. 

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, dyskusja w punktach 16 i 17 odbędzie się łączne a głosowanie 

oddzielne. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował wprowadzenie punktu  

17B. Rozpatrzenie skarg Pani B. J. z dnia 26 września 2022 roku, 18 października 2022 roku, dwóch 

skarg z 10 listopada 2022 roku oraz uzupełnień do tych skarg, z dnia 25 października 2022 roku i z 

dnia 2 listopada 2022 roku. Poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja rozpatrzyła wszystkie wymienione skargi i będzie 

rekomendować Radzie Miasta swoje stanowisko w tych sprawach. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie punktu 17B. Rozpatrzenie skarg Pani B. J. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, punkt 17B. Rozpatrzenie skarg Pani B. J., został wprowadzony  

do porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu LXVIII i LXIX sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z LXVIII sesji 

Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 29 września 2022 roku, do którego uwag nie było. 

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z LXIX sesji 



Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 27 października 2022 roku, do którego uwag nie było. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2023 rok.  
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Prezydent Miasta Ostrołęki 

przedłożył Radzie projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Miasta Ostrołęki  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. Przedłożenie takiego projektu 

uchwały wynika z przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Przepisy 

nakładają na Radę obowiązek przyjęcia takiego programu, a na Prezydenta przygotowanie projektu, 

stąd jakby ten projekt wpłynął do nas. Ja tylko powiem, że takie istotne zmiany to zwiększenie kwoty 

w stosunku do roku poprzedniego o około 576 tysięcy dla organizacji pożytku publicznego, 

oczywiście pieniądze te będą rozdysponowane w trybie konkursowym. W uzasadnieniu powiem,  

że wynika to przede wszystkim z tego, że będziemy obchodzili w przyszłym roku 650-lecie Miasta, 

stąd potrzeba zwiększenia tych środków z uwagi na to, że należy w sposób szczególny obchodzić  
tę rocznicę i wiąże się to z pewnymi kosztami, a organizacją tych wydarzeń w pewnym zakresie 

miałyby się zająć właśnie organizacje pożytku publicznego. Komisja na swym posiedzeniu przyjęła 

ten projekt uchwały głosami 7 ''za'' przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się oraz 

rekomenduje Radzie przyjęcie go. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 
Radny Adam Kurpiewski: Chciałem się zapytać, czy te 576 tysięcy, o które zwiększamy 

przewidywane wydatki, to jest wszystko przewidziane w trybie konkursowym dla organizacji 

pozarządowych, czy są jakieś nowe pozycje, których nie było wcześniej albo związane z tymi 

obchodami, które tutaj Pan Przewodniczący wymienił? 

Dyrektor Wydziału KST Magdalena Zalewska: Tak, Panie Radny, to wszystko jest przewidziane 

w trybie konkursowym, cały ten budżet będzie rozdysponowany w trybie konkursowym.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Ostrołęki  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia stawki  

za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Projekt uchwały dotyczy ustalenia stawki 

za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców i wynika z ustawy prawo oświatowe. Na posiedzeniu 

Komisji projekt ten przedstawiła Pani Dyrektor Oświaty, Pani Bogumiła Jarka, uzasadniła potrzebę 
wprowadzenia tego projektu, nie było dyskusji podczas procedowania projektu uchwały. Komisja 

Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały 8 głosami ''za'' przy braku głosów 



przeciwnych i wstrzymujących się i wnioskuje o przyjęcie projektu przez Radę Miasta  

bez poprawek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wysokości opłat  

za usuwanie pojazdów z dróg położonych na terenie Miasta Ostrołęki i ich parkowanie  

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia  

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu.  
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Prezydent Miasta przedstawił 

radzie projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych  

na terenie Miasta Ostrołęki i ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Komisja  

na swoim posiedzeniu rozpatrywała ten projekt uchwały, przyjęła go głosami 7 ''za'' przy braku 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Projekt ten wpłynął w związku z tym, iż przyjęcie takiej 

uchwały jest to wynik zapisów odpowiedniej ustawy prawo o ruchu drogowym. Dodam, że górne 

stawki określa Minister Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej rozporządzeniem. Nasze 

propozycje, czy propozycje przedłożone przez Prezydenta Miasta są znacznie poniżej górnych 

progów, ja nie będę ich wymieniał, bo to jest dość obszerny materiał, ale tutaj są pewne zwiększenia, 

wynikają one z kosztów, mamy inflację, wzrost kosztów paliwa, koszty pracy wzrastają, stąd jakby 

trudno czasami być może podmiotom, które świadczą tego typu usługi,  

się zbilansować, stąd jakby wymaga to odpowiednich regulacji.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Radny Adam Kurpiewski: Chciałem się zapytać, kiedy powstaje ten koszt w przypadku odstąpienia 

od usunięcia pojazdu? Jaki to jest przypadek taki namacalny, czyli poproszę o takie wyjaśnienie. 

Dyrektor Wydziału DG Ewa Tomaszewska: Odstąpienie od tych kosztów występuje wtedy, kiedy 

na przykład zostaje wezwany holownik, tak, policja wystawia dyspozycję usunięcia, holownik zostaje 

wezwany, ale na przykład pojawia się osoba trzecia, która może ten pojazd prowadzić i nie ma 

potrzeby, żeby został on zholowany. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg położonych  

na terenie Miasta Ostrołęki i ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  
w sprawie zmian w miejscowym ogólnym planie zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ostrołęki w zakresie jednostek strukturalnych: B1 I, B1 II, i B3 II (część północna) – rejon 

„Wojciechowice” wraz z autopoprawką.  



Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej Mariusz 
Mierzejewski: Jeżeli chodzi o wspomniany punkt przez Pana Przewodniczącego, to głosowanie 

odbyło się w następujący sposób: 7 głosów było ''za'' przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 

Środowiska rozpatrzyła pozytywnie w związku z tym projekt uchwały Rady Miasta w sprawie 

zmiany miejscowego ogólnego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Ostrołęki  

w zakresie strukturalnym: B1 I, B1 II, i B3 II (część północna) rejon – „Wojciechowice”.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Skorzystam z obecności Pani Dyrektor 

Wydziału PZR Pani Marty Głosek, bo przyznam szczerze, że ta autopoprawka to tak pół godziny 

przed sesją wpłynęła, nie zdążyłem się z nią zapoznać, miałem inne obowiązki. Prosiłbym bardzo 

tylko w sprawie dotyczącej tej autopoprawki, czego ona dotyczy, jakby Pani mogła kilka zdań. 
Dyrektor Wydziału PZR Marta Głosek: Chodzi o sam wstęp do uchwały, czyli o podstawę prawną, 
w której powołujemy się na uchwałę intencyjną, czyli uchwałę Nr 556 z 2022 roku  

z 31 marca i tutaj błędnie został przytoczony tytuł tej uchwały, ponieważ w pierwotnej wersji 

podaliśmy w sprawie zmiany miejscowego planu, natomiast było w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w miejscowym ogólnym planie 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Ostrołęki w zakresie jednostek strukturalnych: B1 I, B1 II, 

i B3 II (część północna) – rejon „Wojciechowice” wraz z autopoprawką.  
Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

9.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle 

Wojciechowice” w Ostrołęce. 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Tu również mamy uchwałę odnoszącą się do miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego i jak podobnie w poprzednim przypadku odnosi się ona do 

rejonu „Osiedla Wojciechowice”. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej  

i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały rady Miasta głosami 

8 ''za'' przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Radna Grażyna Sosnowska: Ja chciałam i myślę, że nie jestem tylko wyrazicielem swojej opinii, 

ale opinii wszystkich mieszkańców Wojciechowic za tą uchwałę, ponieważ myślę, że Pan Prezydent 

konsekwentnie realizuje swoją politykę tworzenia planów zagospodarowania przestrzennego na 

dużych obszarach. Myślę, że mieszkańcy, którzy interesują się, to naprawdę  
są bardzo zadowoleni. Natomiast jeszcze przed sesją zadzwoniła do mnie Pani, myślę, że nas ogląda 

i słucha, z pytaniem, czy ona może przyjść na sesję i ewentualnie zabrać głos i popytać. Było to za 

9.50 więc jej odradziłam, ponieważ mówię, że to jest taka procedura, że Pan Przewodniczący może 

udzielić głosu, ale wcale nie musi. W związku z tym gdyby Pan Prezydent zechciał odpowiedzieć mi 

na te pytania, które ta Pani mi zadała lub Pani, która zajmuje się tym konkretnie, Pani Marta Głosek, 

to by było bardzo miło. Jeżeli ta Pani słucha to dobrze, to usłyszy, natomiast, jeżeli nie, to jej 

przekażę. Pani chciała złożyć już wnioski do tego planowanego planu zagospodarowania 

przestrzennego i pyta się - kiedy to może złożyć, czy to już można, czy dopiero jak zostanie to 

opracowane i ten projekt, plan zostanie opracowany i będzie wyłożony  

do konsultacji społecznych? Jak to wygląda? W jakich terminach ewentualnie, żeby po prostu już nie 

utrudniać i sobie i mnie, jak powiem raz to może uda się to jakoś tak stworzyć, żeby również 



mieszkańcy byli zadowoleni z procedowania tego i żeby mieli świadomość przede wszystkim jak to 

się robi, w jakich terminach.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja tylko chciałbym powiedzieć, że w takich 

kwestiach proszę tutaj Radnych, żeby przekazywali mieszkańcom, że mogą uczestniczyć  
w komisjach, bo komisje są przecież otwarte i tam można zadawać pytania. Oczywiście dobrze,  

że ta Pani zadzwoniła, że interesuje się sprawami osiedla, na którym mieszka. 

Dyrektor Wydziału PZR Marta Głosek: Zasadniczo uwagi do aktów planistycznych składamy  

po obwieszczeniu o przystąpieniu do sporządzenia planu, w tym wypadku jeszcze takiego 

obwieszczenia nie było. Niemniej jednak, my chcemy zapewnić wszystkich mieszkańców, że każdy 

wniosek, czy złożony przed oficjalnym terminem składania wniosków, czy też po, o ile oczywiście 

nie jest to sesja Rady Miasta, która przyjmuje tę uchwałę, każdy taki wniosek jest rozpatrywany  

i jest przekazywany do projektantów, także nie tylko te, które są w oficjalnej procedurze wynikającej 

z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Jeżeli ta Pani nawet wcześniej niż przed 

obwieszczeniem złoży taki wniosek, to może się nie obawiać, on również zostanie rozpatrzony. 

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ja ze swojej strony cieszę się bardzo, że mam mieszkańców, 

którzy się tak interesują sesją i myślę, że to też Panie Przewodniczący mogłoby wybrzmieć chociażby 

w naszych lokalnych mediach, że jeżeli mieszkańcy mają jakieś pytania dotyczące, czy spraw 

związanych z sesją, ale też niezwiązanych z sesją, mogą się kontaktować z Radnymi.  

Ja zawsze poprzez Radnych chętnie odpowiem na sesji na wszelkiego rodzaju wątpliwości. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Czy na sesji, to Panie Prezydencie, to od nas 

zależy i ode mnie, natomiast idąc za głosem Prezydenta przypominam mieszkańcom naszego Miasta 

i nie tylko, sesje są otwarte i zawsze zapraszamy, przecież można posłuchać, potem można  

z Radnymi porozmawiać. Natomiast nakłaniałbym do tego, żeby bardziej aktywnie uczestniczyć  
w komisjach, gdzie te projekty się rozpatruje, a na sesji już mamy wyrażony pogląd i dyskutują Radni, 

Prezydent, ewentualnie odpowiadają dyrektorzy. Chociaż też mogę mieszkańcom podpowiedzieć, że 

poprzez Radnego mogą zadawać pytania, bo wtedy jest wszystko zgodne  

z prawem. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Wojciechowice” w Ostrołęce. 

Głosowanie: 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu 

Zespołowi Przedszkolnemu nr 1 w Ostrołęce. 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Projekt uchwały dotyczy nadania statutu 

Zespołowi Przedszkolnemu nr 1 w Ostrołęce. Ustawa prawo oświatowe stanowi, że jednostka 

samorządu terytorialnego, jako organ prowadzący szkołę, zakładając szkołę lub placówkę oświatową 
podpisuje akt założycielski oraz nadaje pierwszy statut, stąd projekt tej uchwały.  

Na Komisji Oświaty projekt uchwały przedstawiła Pani Dyrektor Oświaty, Pani Bogumiła Jarka. Nie 

było dyskusji nad tym punktem. Komisja Oświaty pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt 

uchwały 8 głosami ''za'' przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się i wnioskuje  

o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. Głosów  

w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu Zespołowi Przedszkolnemu nr 1 w Ostrołęce. 

Głosowanie: 

Za – 21 



Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu 

Zespołowi Przedszkolnemu nr 2 w Ostrołęce. 
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Tak jak w poprzednim punkcie, projekt 

uchwały dotyczy nadania statutu Zespołowi Przedszkolnemu nr 2 w Ostrołęce. Wynika to z ustawy 

prawo oświatowe, tak jak mówiłem wcześniej, ustawa ta stanowi, że jednostka samorządu 

terytorialnego podpisuje akt założycielski oraz nadaje pierwszy statut placówce oświatowej.  

I również w trakcie komisji uczestniczyła Pani Dyrektor Oświaty, Pani Bogumiła Jarka, przedstawiła 

ten projekt. Nie było dyskusji w trakcie procedowania tej uchwały. Komisja Oświaty pozytywnie 

rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały 8 głosami ''za'' przy braku głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie nadania statutu Zespołowi Przedszkolnemu nr 2 w Ostrołęce. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku.  

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski:  
W porównaniu do poprzedniego roku, w 2022 fundusz został zwiększony roczny koszt utrzymania 

uczestnika w Warsztacie Terapii Zajęciowej o kwotę 4200 złotych i zgodnie z algorytmem kwota 

rocznego pobytu jednego uczestnika w warsztacie wynosi 25 896 złotych. Rozdział tych środków jest 

przedstawiony Państwu w materiałach i podjęcie tej uchwały jest niezbędnym warunkiem  

do uruchomienia wydatkowania środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na rzecz osób niepełnosprawnych z terenu Ostrołęki. Projekty uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną Radę do Spraw Osób Niepełnosprawnych  

w Ostrołęce. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy 

projekt uchwały głosami 6 ''za'' przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Radny Grzegorz Milewski: Moje pytanie dotyczy pisma, które wpłynęło z Ogólnopolskiego 

Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych. Jest te pismo datowane datą 14 października 2022 roku, 

gdzie zwracają się o, żeby zapis w uchwale dotyczył tego, aby środki nie były więcej niż 3% środków 

z funduszu przeznaczonych na pokrycie rocznych kosztów działalności warsztatu można 

wykorzystać na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia warsztatu lub jego dodatkowego 

wyposażenia. Chciałbym się spytać, czy ta prośba została uwzględniona w projekcie uchwały?  

Czy była jakaś dyskusja? Przyznam szczerze, że nie uczestniczyłem w komisji, niestety nie miałem 

takiej możliwości. Bardzo bym prosił o odpowiedź. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Tak oczywiście, ta prośba została uwzględniona  

i nigdy, jakby ta wielkość nie jest przekraczana, te 3% środków funduszu przeznaczonych  

na doposażenie warsztatu.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza  

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 



Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie włączenia zespołu do 

spraw asysty rodzinnej funkcjonującego przy Zespole Placówek, Placówek Wsparcia 

Dziennego w Ostrołęce w struktury Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Ostrołęce, 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski:  
Stosownie do artykułu 18 ustawy 2 punkt 9 litera H ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym, Rada Gminy może tworzyć, przekształcać, likwidować jednostki organizacyjne, natomiast 

zgodnie z artykułem 9 ustęp 1 i 2 ustawy z 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej, prace z rodziną organizuje gmina. Do realizacji tego zadania gmina może 

wyznaczyć Ośrodek Pomocy Społecznej. Włączenie zespołu do spraw asysty rodzinnej ma na celu 

kompleksową współpracę z rodziną, w tym zwiększenie możliwości potrzebującym rodzinom 

dostępu do specjalistów zatrudnionych w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie. Komisja Rodziny, 

Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za 

przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się i wnioskuje o przyjęcie projektu przez Radę 
Miasta Ostrołęki bez poprawek.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja mam pytanie, jakie konsekwencje personalne, czy finansowe będzie 

miało te połączenie. 

Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Żadne konsekwencje finansowe panie radny, ponieważ 
wszystkie osoby, które pracowały, łącznie ze świetlicami środowiskowymi, przejdą po prostu do 

pracy w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie. Ja podczas komisji informowałam Państwa, że jest to 

wynik kontroli i realizujemy zalecenie pokontrolne. Od lat była w Ostrołęce taka organizacja pracy 

asysty rodzinnej, że pracownicy ci działali we współpracy ze świetlicami środowiskowymi, natomiast 

kontrola, która miała miejsce, jest zdania, że lepiej będzie, jeśli te osoby będą współpracować ściślej 

z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Rodzinie i realizujemy oczywiście zalecenie pokontrolne.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie włączenia zespołu do spraw asysty rodzinnej funkcjonującego przy 

Zespole Placówek, Placówek Wsparcia Dziennego w Ostrołęce w struktury Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie w Ostrołęce, 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego na 2022 rok.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Szanowni Państwo, niestety musimy zwiększyć kwotę dotacji na 

Park Wodny, ponieważ jak wiecie Państwo, jednym z największych kosztów parków wodnych jest w 

tej chwili energia elektryczna. Została już przyjęta ustawa, która gwarantuje zamrożenie cen na 2023 

rok i wprowadza możliwość korekty ceny za miesiące: wrzesień i październik, czy październik i 

listopad w tym roku, natomiast mamy świadomość tego, że te faktury będą wystawione i będą 
wystawiane po tej stawce droższej, po której kupujemy w tej chwili energię. Pytanie, czy te korekty 

będą wystawiane w grudniu, czy w styczniu, tego niestety nie wiemy. Ja myślę, że w styczniu i 

dlatego też Park Wodny będzie musiał, że tak powiem zapłacić te faktury, a później ewentualnie w 

przyszłym roku je rozliczyć. To jest rząd wielkości, przy starej stawce Parku Wodnego za energię 
powiedzmy w tych miesiącach jesiennych, to było około 60.000 złotych, po podwyżce to jest 250.000 

złotych, po te dwa czterdzieści. Jak będzie korekta no to może znowu będzie na te sześćdziesiąt, ale 

nie wiemy, kiedy, więc dwie faktury, co najmniej będzie trzeba na jesieni zapłacić, te dwie faktury po 

ćwierć miliona, to jest pół miliona, a drugie pół miliona to też wynika z tego, że Park Wodny musi w 



tegorocznym budżecie, że tak powiem, w planie budżetu mieć zagwarantowane wypłaty 

dodatkowego wynagrodzenia, które będzie wypłacone w styczniu, ale niestety w projekcie budżetu 

musi być to jest kwota koło dwustu tysięcy, no i też część, że tak powiem, wynagrodzeń zakładamy, 

że trzeba będzie od stycznia płacić z wyższą stawką płacy minimalnej, więc też tutaj dokładamy tą 
kwotę, żeby już Park Wodny mógł to zrobić. Jak będzie faktyczne wykonanie zobaczymy myślę około 

10, 15 grudnia już będziemy wiedzieć, ale na dziś dzień niestety nie mamy innego wyjścia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja, jako przedsiębiorca też potwierdzam, że jest straszny problem z 

podwyżkami cen energii, jeżeli chodzi o prywatne działalności, to jest naprawdę skokowa zmiana i 

to gigantyczna. Z moich znajomych powiem szczerze, że bardzo dużo przedsiębiorców rezygnuje z 

prowadzenia działalności, bo po prostu się nie opłaca. U mojej żony jeden ze sklepów, skok rachunku 

z 300 złotych na 1300 złotych, no to jest po prostu jakieś niewyobrażalne, miesięcznie mówię. W 

każdym razie, z tego, co wiem można złożyć oświadczenie i myślę, że tutaj Prezydent to zrobił, czy 

dyrektor Parku Wodnego, do końca listopada i wiem, że od grudnia będą te stawki już niższe, więc 

być może, że się załapiemy na te niższe stawki grudniowe, grudzień i później już cały przedni rok 

stawki zamrożone na poziomie cen sprzed roku. Dlatego myślę, że tu dość zasadna niestety jest ta 

wyższa dotacja, nad którą ubolewamy, ale siła wyższa, musimy ratować te nasze jednostki 

budżetowe. Jeszcze pytanie takie Panie Prezydencie, czy tutaj, bo Pan mówił wcześniej o jakichś 
wskaźnikach tej dotacji, czy tutaj się jeszcze łapiemy czy już trzeba było przekształcać tę jednostkę, 
tak jak było w planie i czy od nowego roku będzie ona już przekształcona?  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o wskaźniki, to tak naprawdę nie wiemy, no mamy 

jakieś swoje szacunki, zobaczymy jak ta sprzedaż biletów będzie dalej szła, no ja nie ukrywam, że 

widziałem akurat sprzedaż za wrzesień, więc wrzesień już był gorszy - rok do roku - pod względem 

teraz - 22 do 21, no i to pomimo tego, że jest podwyżka biletów tylko, była wykonana w tym roku i 

to nie wynika z tego, że powiedzmy nie wiem, Park Wodny przestał się cieszyć popularnością, po 

prostu ludzie nie mają pieniędzy, no i obcinają. Wiadomo, że każdy jak obcina to przede wszystkim 

na tych towarach nazwijmy je to ''luksusowych'', czyli rozrywka, nie wiem basen i tutaj stara się 
znaleźć oszczędność. Zobaczymy jak to wyjdzie do końca roku, natomiast, jeżeli chodzi o połączenie 

to tak, ja rozmawiałem z dyrektorami. Państwo jeszcze nie macie przedstawionej uchwały o 

likwidacji Parku Wodnego, ponieważ zakładamy, że to, myślałem, że to naturalne, ale już 
rozmawialiśmy z dyrektorami, to nie będzie tak, że na przykład 31 grudnia Park Wodny przestanie 

istnieć a od 1 stycznia będzie MOSiR będzie prowadził basen. MOSiR normalnie przejmie część 
pracowników od 1 stycznia i będzie prowadził ten basen, natomiast w Parku Wodnym musi zostać 
jeszcze dyrektor, księgowość, kadry, powiedzmy te, co najmniej trzy stanowiska, bo ktoś musi zrobić 
inwentaryzację, trzeba przekazać majątek, dopilnować wszystkich dokumentów, popodpisywać tak, 

tam porozwiązywać umowy i tak dalej, więc ten Park Wodny jeszcze tam będzie istniał ileś czasu. 

Termin to w uchwale będzie podany, zobaczymy, bo czekamy jeszcze na opinię ogólnokrajowych 

związków zawodowych, no i ja zakładałem, że to 30 marca, może 30 maja, nie wiem, nie bardzo 

wiem jak duży czas na inwentaryzację jest potrzebny w MZOSTiIT, znaczy w Parku Wodnym. 

Najpierw bym chciał, żebyśmy tą kwestię te osobowe dopięli, czyli najważniejsze, żeby pracownicy 

już wiedzieli, że od 1 stycznia pracują w MOSiRze i druga kwestia, żeby przypisać już rachunki 

wszystkie, które są, czyli za wodę, za prąd, to wszystko, co  jest w Parku Wodnym, żeby już było, a 

później całą resztę, to myślę, że już nie będzie problemu. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja również mam pytanie w związku z tą 
drastyczną podwyżką cen energii, która dotyka nie tylko Park Wodny, ale mówił Pan o zamontowaniu 

tej fotowoltaiki na tym obiekcie. Czy ma Pan takie zamiary, bo to jest dość istotne, co by pozwoliło 

obniżyć te koszty? Czy ma Pan taki zamiar poszukać funduszy na to, żeby w roku przyszłym na 

przykład na tym obiekcie była fotowoltaika i na przykład na dwóch dużych szkołach, czyli III LO i 

SP nr 10? To jest jedno pytanie i przy tym projekcie uchwały, przepraszam, chciałem Panu serdecznie 

podziękować za to, że ten Park Wodny funkcjonuje, bo doskonale Państwo wiecie, że część 
samorządów zamyka takie obiekty, a w Ostrołęce możemy dalej korzystać, mieszkańcy nie tylko 

Miasta, ale z i powiatu, i goście, którzy przyjeżdżają do nas do Miasta korzystają z tego obiektu. Ja 



nie muszę tutaj Państwu chyba mówić z korzyści uprawiania pływania, bo każdy wie i Szanowni 

Państwo to samo, jeżeli chodzi o szkoły, przecież dzieci z klas sportowych i nie tylko, ja widzę i z 

nauczania zintegrowanego, że nauczyciele przyjeżdżają na ten obiekt i mogą w ramach lekcji 

wychowania fizycznego prowadzić zajęcia pływania i to trzeba podkreślić, że ten obiekt funkcjonuje, 

że nie został w tych trudnych czasach zamknięty.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: To nie jest rozwiązanie, żeby zamykać tak, natomiast tu zacytuję, 
pozwolicie Państw Prezydenta Bydgoszczy, bo tak mi się rzuciło akurat obserwuję między innymi 

ten profil, który też przedstawia budżet Bydgoszczy, wielokrotnie większego Miasta jak my i mówi, 

że, i takie wygłosił jedno zdanie, które mówi o budżecie i mówi, że mamy budżet przetrwania, za rok 

może to będzie budżet agonii, więc dzisiaj wszyscy samorządowcy są w takiej sytuacji, że to nie 

wiadomo, co to będzie za rok, więc Park Wodny na razie funkcjonuje. Jeżeli chodzi o farmę paneli 

fotowoltaicznych to podpisaliśmy umowę z firmą wykonawczą. Firma była dwa tygodnie temu na 

budynku, robiła wizję chyba, dwa tygodnie, czy tydzień temu, wiem, że to był poniedziałek, robiła 

wizję lokalną i chcemy zamontować tam tą farmę paneli fotowoltaicznych po to, żeby tego prądu tyle 

nie zużywać. Niestety, w tym między czasie, w ostatnich trzech latach, czy czterech też zmieniły się 
przepisy dotyczące budowy fotowoltaiki, czy chociażby farm wiatrowych, ale też chociażby we 

wrześniu zmieniły się przepisy budowlane i teraz ja bym chciał postawić większe, niestety większych 

się nie da, można tylko do pięćdziesięciu kilowatów. Powyżej pięćdziesięciu kilowatów trzeba mieć 
normalnie projekt budowlany i pozwolenie na budowę, niestety nikomu aktualnie się nie chce robić 
projektów budowlanych i pozwoleń na budowę, bo biorą pieniądze i zarabiają na małych instalacjach, 

więc tu się robi problem. Na szczęście rząd przyjął ustawę, wydłużył nam czas, ale ja fizycznie już 
widzę, że nawet ten rok to będzie mało, żeby zrobić tak odpowiednio duże instalacje, także na Parku 

Wodnym myślę, że na jesieni, zobaczymy jak śnieg nie spadnie, no to oni mają termin do realizacji 

jeden miesiąc, więc powinno to już funkcjonować. W SP nr 10, tak jak Pan Przewodniczący 

powiedział, mamy już, że tak powiem przygotowany wstępny projekt do postępowania. Firma, która 

zajmuje się badaniem, że tak powiem, ekonomii oświetlenia tak to nazwijmy, czyli wymianom 

żarówek, czy osłon, też już była z wizytą w Szkole Podstawowej nr 10, więc tam to jest nasza 

największa szkoła, zresztą Pan Przewodniczący, jako nauczyciel doskonale o tym wie, więc chcemy 

zobaczyć, jak by wyszła wymiana oświetlenia, ile by nas kosztowała, ile byśmy na tym osiągnęli i 
też Pan Robert też chyba z dyrektorem już rozmawiał o wymianie głowic termostatycznych w 

grzejnikach, bo to też chcemy wprowadzić takie rozwiązanie testowe, głowice podłączone do WiFi z 

automatycznym, że tak powiem termometrem, które same się regulują, żeby nie trzeba było tego 

przekręcać tylko, żeby to było zdalnie ustawione na te nie wiem 21 stopni w szkole, i żeby dyrektor 

nie musiał tam pilnować z tym ogrzewaniem. No i w międzyczasie jeszcze rozmawiamy też, żeby 

przy okazji, że tak powiem fotowoltaiki, to akurat w Szkole Podstawowej nr 10 główną kwestią to 

będzie wymiana też oświetlenia na sali gimnastycznej i to widzę już teraz, i myślę, że w przyszłym 

tygodniu wspólnie z Panią Prezydent wyślemy takie informacje też do dyrektorów wszystkich 

naszych placówek, ponieważ dzięki uprzejmości Pana Radnego Jana Rzewnickiego, którego nie 

widzę aktualnie, ale jest dzisiaj, dowiedziałem się, że Ministerstwo Turystyki i Sportu ogłasza nabory 

na modernizację obiektów sportowych i w tych naborach są między innymi przewidziane pieniądze 

na modernizację sal gimnastycznych, więc się zastanawiam, czy nasi dyrektorzy, powiedzmy nie 

mogliby przygotować kosztorysów i z naszych szkół, na powiedzmy remont sali gimnastycznej, nie 

wiem, cyklinowanie parkietu, wymiany oświetlenia i tych pieniędzy zgłosić to do, na przykład do 

ministerstwa w przyszłym roku na te nabory, myślę, że to warto było zrobić i tak jak tu myślę, że 

siedzimy już wszyscy ponad podziałami, byśmy tylko przyklasnęli, gdyby te pieniądze udało się 
pozyskać.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: To ja, swojego dyrektora namówię, żeby złożył 

wniosek na dokończenie bieżni tartanowej na tym obiekcie sportowym. A tam jest kawałek, no boisko 

to jest dobre, bo to jest Panie Prezydencie wielofunkcyjne boisko, gdzie, ja nie jestem za tym i 

większość też moich kolegów, bo na tym boisku to można pograć i w piłkę ręczną, a jak pobudujemy 

Orlika, to ograniczamy się tylko do piłki nożnej. To było boisko budowane za prezydenta Ryszarda 

Załuski. To jeszcze wtedy Premier Donald Tusk, który budował Orliki nie wiedział, że taki ładny, 



piękny obiekt powstał w Ostrołęce. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego na 2022 rok, 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 1 

Uchwała została podjęta.  

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Ostrołęki, 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Do rady miasta po raz kolejny 

wpłynął projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Ostrołęki, w zasadzie w tym samym kształcie, co poprzednio, to jest na sesji w dniu 29 września 2022 

roku. Rada wtedy przyjęła ten projekt uchwały, natomiast decyzją Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej projekt ten został uchylony z uwagi na brak konsultacji i stanowiska Prezesa Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów. Zdaniem Regionalnej Izby Obrachunkowej należało uzyskać 
taką opinię. Wymóg ten został uzupełniony i Prezes Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

nie zgłosił zastrzeżeń do przedmiotowego projektu uchwały. Tak jak powiedziałem, jest to projekt 

tożsamy z tym, który rozpatrywaliśmy we wrześniu, zatem nie będę go omawiał dzisiaj, ten brak, 

który zdaniem Prezesa RIO, czy Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej należało uzupełnić, 
został uzupełniony, stąd ponownie rozpatrujemy ten projekt uchwały. Komisja na swoim posiedzeniu 

rozpatrywała ten projekt uchwały i przyjęła go głosami  5 za, przy braku głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Ostrołęki,  

Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 3 

Uchwała została podjęta.  

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2042 wraz z autopoprawką, 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok wraz z autopoprawką,  
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Wpłynęły do rady dwa projekty 

uchwał, to jest projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022 – 2042 oraz projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. Projekty 

te zakładają zmiany w budżecie oraz przesunięcia wydatków w poszczególnych latach. Między 

innymi zwiększenie planu dochodów o łączną kwotę przeszło 1.143.000, to jest między innymi 

wprowadzenie środków z Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej przy Komendzie 

Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej na kwotę przeszło 133.000, wprowadzenie środków z 

Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji o kwotę przeszło 620.000. W obu przypadkach na realizację 
programu Erasmus Plus, zwiększenie planu dochodów realizowanych przez urząd Miasta oraz 

jednostek budżetowych o kwotę przeszło 388.000 oraz przesunięcia wydatków w Urzędzie Miasta a 

także w jednostkach miejskich, Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym i Zespole Szkół 

Zawodowych nr 1. Komisja na swoim posiedzeniu rozpatrywała przedmiotowe projekty uchwał przy, 



i w przypadku punktu 16, to jest zmian w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022 – 2042 przyjęła ten projekt głosami 5 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się, a w przypadku punktu 17 to jest zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok również komisja 

przyjęła ten projekt głosami 5 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tych dwóch punktach.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 

2042 wraz z autopoprawką, 
Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z autopoprawką, 
Głosowanie 

Za – 19 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

17a. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zdalnego trybu 

obradowania sesji Rady Miasta Ostrołęki, 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Grupa radnych w liczbie osób 13 wnosi projekt 

uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania sesji Rady Miasta Ostrołęki, oczywiście dotyczy to 

sesji nadzwyczajnych, sesje zwyczajne będą, jak również komisje, odbywać się tutaj w sali nr 9, 

natomiast projekt ten dotyczy sesji nadzwyczajnej. W dniu 10 listopada 2022 roku weszła w życie 

ustawa z dnia 7 października 2022 roku o zmianie niektórych ustaw w celu uproszczenia procedur 

administracyjnych dla obywateli i przedsiębiorców, to jest Dziennik Ustaw z 2022 roku 2185 art 45 

punkt 3 przywołanej powyższej ustawy zmieniono artykuł 15 ZZX ustęp 2 ustawy o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID - 19 i innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych Dziennik Ustaw z 2021 roku pozycja 

2095 z późniejszymi zmianami. Zgodnie z nowym brzmieniem wskazanego artykułu 15 ZZX o 

zdalnym trybie obradowania decyduje organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego albo 

inny organ działający kolegialnie w głosowaniu jawnym. Mając na uwadze przywołane powyżej 

przepisy prawa oraz utrzymujący się stan zagrożenia epidemicznego, podjęcie uchwały uznaje się za 

uzasadnione. Podjęcie uchwały nie pociąga skutków finansowych. Wysoka Rado, tak jak 

powiedziałem, dotyczy to sesji zdalnych. Ostatnio mieliśmy taki przykład namacalny, że ja dostałem 

późnym popołudniem telefon od Pana Prezydenta o zwołanie takiej sesji, gdyż nasi przyjaciele z 

Ukrainy z Miasta partnerskiego Sokal, przebywali akurat w Polsce, oczywiście nie muszę mówić w 

Ukrainie toczy się wojna i zwrócili się do Pana Prezydenta o pomoc w zakupie agregatów 

prądotwórczych. Musiałem zwołać sesję zwyczajną, bo zmieniły się przepisy i to też Państwo, ja 

rozumiem, że planujecie różne rzeczy i Szanowni Państwo, dlatego pomyślałem sobie tutaj w 

konsultacji z Biurem Prawnym, że sesje nadzwyczajne, one są z reguły wiecie Państwo, że krótkie 

pozwala nam na to ustawa, że będziemy obradować w trybie zdalnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja się tylko zastanawiam Panie Przewodniczący, czy nie można było na 

przykład rozszerzyć tego katalogu i dodać podpunkt, że w miarę potrzeby również sesje te zwyczajne 

w trybie online, bo jak rozumiem teraz przy zmianie tej ustawy musimy wszystkie odbywać 
stacjonarnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja mówiłem Panie Radny, ten projekt uchwały 



dotyczy tylko i wyłącznie sesji nadzwyczajnych i one, będziemy obradować w trybie zdalnym. Sesje 

te planowe, które mamy w ostatni czwartek każdego miesiąca odbywamy tutaj stacjonarnie. Jeżeli 

będzie jakieś duże zagrożenie epidemiologiczne, oczywiście będzie dużo zakażeń, będzie zagrożenie, 

ja jestem osobą odpowiedzialną, wtedy oczywiście podejmiemy taką uchwałę. Chciałbym, żebyście 

byli świadomi, że, nad czym głosujemy i wiem, że Pan doskonale to rozumie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Miasta Ostrołęki w sprawie zdalnego trybu obradowania sesji Rady Miasta Ostrołęki, 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

17b. Rozpatrzenie skarg Pani B.J. z dnia 26 września 2022 roku, 18 października 2022 roku, 

dwóch skarg z 10 listopada 2022 roku oraz uzupełnienie do tych skarg z dnia 25 października 

2022 roku oraz 2 listopada 2022 roku.  
Sprawozdawca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Szatanek: Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji na posiedzeniu w dniu dzisiejszym rozpatrzyła skargi Pani B.J. z dnia 26 września 2022 roku, 

18 października 2022 roku, dwie skargi z 10 listopada 2022 roku oraz uzupełnienia do tych skarg z 

dnia 25 października 2022 roku oraz 2 listopada 2022 roku. Z dokumentami tymi każdy radny mógł 

zapoznać się w Biurze Rady Miasta. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z treścią 
wymienionych skarg stwierdziła, iż kwestie w nich poruszane były już rozpatrywane przez Radę 
Miasta, wówczas to Rada Miasta uznała skargi za bezzasadne i jej bezzasadność wykazała w 

odpowiedzi na skargę. W ponowionych skargach przez Panią B.J. Pani nie wskazuje nowych 

okoliczności, w związku, z czym komisja rekomenduje Radzie Miasta Ostrołęki, aby stosownie do 

artykułu 239 paragraf 1 pozostawić skargi bez rozpatrzenia z odpowiednią adnotacją w aktach 

sprawy. Za takim stanowiskiem w stosunku do wszystkich skarg oraz dwóch uzupełnień głosowało 5 

członków komisji, nie było głosów przeciwnych ani wstrzymujących się.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie pozostawienie skargi 

Pani B.J. z dnia 26 września 2022 roku bez rozpatrzenia zgodnie z rekomendacją Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Pozostawiono skargę bez rozpatrzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie pozostawienie skargi 

Pani B.J. z dnia 18 października 2022 roku uzupełnionej pismem z dnia 25 października 2022 r. oraz 

pismem z dnia 2 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia zgodnie z rekomendacją Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Pozostawiono skargę bez rozpatrzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie pozostawienie skargi 

Pani B.J. z dnia 10 listopada 2022 roku, data wpływu 14 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia zgodnie 

z rekomendacją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Głosowanie 

Za – 22 



Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Pozostawiono skargę bez rozpatrzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie pozostawienie skargi 

Pani B.J. z dnia 10 listopada 2022 roku, data wpływu 15 listopada 2022 r. bez rozpatrzenia zgodnie 

z rekomendacją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Głosowanie 

Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 0 

Pozostawiono skargę bez rozpatrzenia.  

 

18. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 

październik 2022 roku.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie informację Prezydenta 

Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc październik 2022 roku. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymał się – 1 

Informacja została przyjęta.  

 

19. Oświadczenia radnych.  
Radna Grażyna Sosnowska: Ja chciałam oświadczyć, może tak zabrzmi niezbyt gramatycznie, ale 

chciałam oświadczyć i chcę podziękować. Chcę podziękować Pani Dyrektor i przeczytam dokładnie 

nazwę wydziału, Wydziału Planowania i Zintegrowanego Rozwoju, Pani Marcie Głosek. Jestem 

częstym gościem ostatnio w związku z wieloma zmianami, które się szykują na osiedlu 

Wojciechowice i muszę powiedzieć, że ja bardzo chciałam Pani podziękować za taką cierpliwość do 

mnie, za kompetentne wypowiedzi i to, że Pani stara mi się zawsze pokazać, to tak nawet z 

dodatkowymi materiałami, żebym miała dobrą orientację w tym, co się dzieje w planowaniu. Pani 

Marto, naprawdę bardzo dziękuję za to, że Pani tak właśnie pracuje i że to naprawdę dobry wizerunek 

Miasta.  

 

20. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Informuje, że w dniu 31 października bieżącego 

roku z urzędu skarbowego wpłynęła analiza oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników 

samorządowych i Radnych Miasta Ostrołęki, uwagi zostały Państwu przekazane. Jeśli ktoś chciałby 

zapoznać się z materiałem jest on dostępny w Biurze Rady Miasta Ostrołęki.  

 

21. Zakończenie obrad LXXII sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył LXXII sesję Rady Miasta Ostrołęki. 

Sesja trwała od 10.00 do 11.30. 

 

 

Protokołował:           Przewodniczył: 

Ewelina Piechocka Przewodniczący Rady Miasta 

Grzegorz Ciecierski                          Ostrołęki 

 

             Wojciech Zarzycki  
 


